
Formandens beretning 
To foil or not to foil har været et af de store emner de sidste 1½ år, og skal der foiles, hvordan skal det så 

foregå. Den danske flåde er nu oppe på i hvert fald 7 foilere, og selv om resultaterne ikke er entydige i alle 

forhold, så ser smilene ud til at være bredde hos foilerne når de har haft en succesfuld flyvetur. 

På den internationale generalforsamling i starten af september kommer spørgsmålet om regel 8 op igen, og 

med de forhåndsindikationer der foreligger, ser det ud til at det igen bliver tæt på de 2/3 flertal et forslag 

skal have for at gå igennem – det kan gå begge veje. 

Husk, at hvis forslaget får 2/3 flertal eller der over, så er det ikke vedtaget endnu, men skal ud til alle 

medlemmer til individuel afstemning. 

På medlemssiden er der kommet et par nye ansigter til, hvilket er glædeligt. 

Kapsejladsaktiviteten har til gengæld været lidt tynd for de fleste, bortset fra Peter og Tom, som har været 

et smut i Sydeuropa. Flere a vores forårs klassikere, så som Bosau og MS-Open har været aflyst, og senest 

også Ugly-Cup, og svenskerne har heller ikke afholdt Nordisk Mesterskab som de plejer. Vi må se om ikke vi 

kan markere os lidt bedre i resten af efteråret. 

Jeg startede klasseforeningen for 10 år siden, og nu tænker jeg at det er på tide vi får en ny formand, så vi 

for rystet posen og måske for gjort tingene på en anden måde. Jeg fortsætter i mine roller i den 

internationale klasseforening (medlem af Rules committee og executive committee), og skal nok også 

hjælpe med at holde vores hjemmeside i luften. 

Ha et godt DM. 

Thomas Paasch 

Den afgående formand 


